
 

 

 
Krajevna skupnost Šempas  
Šempas 136, 5261 Šempas 

 

Datum: 26. 01. 2016 
 
 

 
Zapisnik 2. redne seje Sveta krajevne skupnosti Šempas z  

dne 26. januarja 2016  
V stari šoli, Šempas št.136.  

 
Prisotni:  
Valentin Ličen, Pavel Ušaj, Alenka Ušaj, Egon Vovk in Barbara Kante 
 
Odsotni: Ada Troha in Katjuša Peršič 
 
Začetek seje: ob 19:00 
Zaključek seje: ob 22.00 
 

Predlagani dnevni red:  
 
1. Potrditev zapisnika iz 1 SEJE KS ŠEMPAS, z dne 21.01.2016  

2. Sklepi iz 1.seje – razprava predlaganih predlogov 

3. Odpoved najema »prostor Cvetličarna« 

4. Inventurni popis za 31.12.15 

5. Razno 

 
Ob 19:00 uri je bil sprejet dnevni red in ugotovljena sklepčnost. 
 
1.Točka  
Potrditev zapisnika iz 1. SEJE KS ŠEMPAS, z dne 26. januarja 2016 

 

Sklep: Potrdi se zapisnik iz 1. SEJE KS ŠEMPAS, z dne  26. januarja 2016 
 
2.Točka  
Sklepi iz 1.seje – razprava predlaganih predlogov 

a. Sklep: pokliče se serviserja, da uredi – popravi centralno ogrevanje, preveri in zapre se 
zahtevane radiatorje. 
Predsednica sveta KS pove, da je bil na ogledu obstoječega kotla centralne kurjave gospod, ki 
ga je montiral, prišel je samo na ogled. Ugotovil je, da je v kotlu malo premalo vode, katero 
smo dotočili. Dvignili smo temperaturo vode v kotlu ( najemniki so se strinjali – to poveča 
porabo nafte).  
Izkazalo se je, da verjetno je bila samo v tem težava, ker potem so radiatorji postali vroči. 



 

 

Predsednica sveta KS pove tudi, da je dogovorjena, da pride serviser servisirat gorilnik nekje 
v drugem tednu. Dan bo še točno sporočil. 
Ugotovilo se je tudi, da je v cisterni za nafto še cca 600 litrov nafte, glede na ugodne cene le-
te se jo naroči. 
 
b. Sklep: predlaga se, da kjer še niso nameščeni pod-števci se jih namesti. Najprej pa se   
    pridobi mnenje strokovnjaka, ki bo povedal, če je le-to mogoče 
 
Predsednica sveta KS pove, da se bo dogovorila z električarjem, da pride na ogled in poda 
mnenje.  
Pove tudi, da zaradi točnega zaračunavanja dejanske porabe je potrebno namestiti interne 
števce med pisarnami Transport Mlečnik in Gradnje Slejko ter za pisarno Lovskega društva.   
 
 
Sklep: Člani sveta KS se strinjamo da se uredi vse potrebno. 

 

3.Točka  
Odpoved najema »prostor Cvetličarna - bivša mesnica MIP« 

Predsednica sveta KS pove, da je dne 16.1.16 prejela s strani Koren Ane, Šempas 120, 

Šempas dopis za prekinitev najemne pogodbe. Pogodbo prekinja z dnem 30.12.15.   

Člani KS ugotavljamo, da je odpoved prispela 16. januarja in da najemnica še ni predala 

prostora nazaj v upravljanje KS. Člani se dogovorimo, da sprejmemo odpoved najema z 

dnem 31.01.2016, zato mora najemnica predati prostor do 31.01.2016 nazaj v upravljanje 

KS. Predmet najema mora predati v skladu z veljavnimi predpisi. 

Izobesi se oglas, da se pridobi novega najemnika za najem tega prostora. 

 
Sklep: Člani sveta KS se strinjamo 
 
 
4.Točka  
Inventurni popis za 31.12.15 

Predsednica sveta KS je sprejela dne 30.12.15 na osnovi Statuta KS sklep o imenovanju 

inventurne komisije za leto 2015. Imenovala je: Egon Vovk – predsednik, Pavel Ušaj – član in 

Valentin Ličen –član. 

Predsednik komisije za popis osnovnih sredstev Egon Vovk pove: 

Komisija za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja in terjatev in obveznosti ter virov 
sredstev se je sestala dne 30.12.2015 in izdelala načrt o popisu. Dne 26.01.2016 pa smo 
izvedli inventuro osnovnih sredstev in drobnega inventarja. Količine smo zabeležili na 
popisne liste. Popisni listi so sestavni del tega zapisnika.  
 

Sklep: Člani sveta KS potrjujemo prejem popisnih listov 
 

 

 



 

 

 

5.Točka  
Razno 

           
a. prejeli smo opozorilo, da bi bilo potrebno obnovit narisane črte na parkirnem prostoru za 
Kulturnim domom 
 
Sklep: Člani sveta KS se strinjamo, da se pridobi ponudbo za izvedbo 
 
b. prejeli smo opozorilo, da se na travniku v bližini osnovne šole odlaga odvečni material in 
zemljo. Travnik ni več travnik ampak vedno bolj spominja na odlagališče gradbenih odpadkov 

 
Sklep: Člani sveta KS se strinjamo, da se gre pogledat in da se pridobi izjavo lastnika v 
kolikšnem času bo to saniral – vrnil v prvotno stanje 
 
c. Predsednica KS Barbara Kante nam pove, da smo prejeli s strani MONG-a prošnjo za 

izdajo soglasja glede podaljšanega časa obratovanja za Izletniško kmetijo pri Rejčevih. 

 

Prisotni se strinjamo, da se poda soglasje za podaljšani čas obratovanja. 

 

Sklep: Člani sveta se strinjamo, da se da soglasje za podaljšani čas obratovanja 
 
 
 
 
 
Zapisnik napisala: Alenka Ušaj 

 
 
 
 
                                                                                        Predsednica sveta KS Šempas  

Barbara Kante l.r. 
 
 

 
 

 


